

Vergaderdatum: 8 mei 2025

Aanwezig: Jos de Kleijne, Mayan Boonen, Michiel Elfadly, Gerard van Oosteroom, Tresi Lavaleije en Erwin Janssen.

Afwezig met bericht: Wim Melssen

Afwezig zonder bericht:

Belangstellende vanuit de wijk:

Opening:

Gerard opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. In het bijzonder Willem Engbers. Willem is de contactfunctionaris verenigingen en de wijk- en dorpsraden Team Beleid Sociaal Domein. Willem is de eerste contactpersoon bij de gemeente LvC.

Wij zouden eigenlijk vandaag de openbare vergadering voor de bewoners van Oost organiseren. Door te weinig onderwerpen en voorbereiden is deze vergadering omgezet naar een ledenvergadering. De vorige geplande vergadering van donderdag 3 april jl. was gecancelld i.v.m. diverse afmeldingen.

Notulen vergadering 20 februari jl:

De leden hebben op diverse plaatsen in de wijk bordjes zien hangen “een hondenkakje hoort in het zakje” dit is een goed initiatief. Tresi vraagt aan Gerard of bij hun bij van Speyk ook nog een extra bordje kan worden geplaatst, dit is geen probleem Gerard zal contact opnemen met Tresi over de beste plaats voor het bordje. Verder geen op- en aanmerking de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt.

Verslag gesprek afvaardiging gemeente LvC en dagelijks bestuur wijkraad Oost:

Op 25 februari jl. heeft er een gesprek plaatsgevonden tussen Willem Engels, Jacqueline van Kempen en het dagelijks bestuur van wijkraad Oost. Hier zijn enkele onderwerpen besproken die de leden hebben kunnen nalezen in het verslag gemaakt door de secretaris van de wijkraad.

Mayan heeft nog enkele vragen met betrekking op de vraag van de Weijer. Deze worden beantwoord zover wij deze kunnen beantwoorden. Helaas is het alleen nog niet duidelijk of de Weijer wel of geen MFA is. Na ons overleg hebben wij de facturen voor en na 2022 gemaild aan Willem Engbers met nog enkele vragen. Deze vragen zijn keurig beantwoord door Leon Keemer. De gemeente LvC zou in gesprek gaan met de exploitant en bericht sturen over de uitkomst van het gesprek, nog geen terugkoppeling ontvangen. Michiel gaat contact opnemen met Leon. Wordt vervolgd. Verder geen op- en aanmerkingen.

Gezinsdag Wijkraad Oost:

Het dagelijks bestuur van de wijkraad Oost wil een gezinsdag voor alle gezinnen in de wijk Oost organiseren en heeft de bewoners gevraagd hierover mee te denken. Michiel heeft een flyer gemaakt, deze is gedrukt en bezorgd bij alle woningen in de wijk Oost. Helaas zijn er weinig aanmeldingen gekomen en vandaar is er besloten in drie wijken nogmaals te flyereren. Op dit moment hebben wij twee aanmeldingen via de mail ontvangen en één mondelinge aanmelding. Het dagelijks bestuur vraagt aan de leden of misschien jonge gezinnen kennen in hun buurt en vragen of zij mee willen denken over de organisatie van een gezinsdag. Het idee is om deze dag of middag te organiseren na de vakanties eind augustus. Tresi merkt op dat muziek ook verbindt.

Ideeën en suggesties zijn welkom!

Volgende week zal het dagelijks bestuur de geïnteresseerde benaderen voor een brainstormsessie. Wordt vervolgd.

Werkgroep redactie & website:

Tijdens het laatste overleg op 11 februari jl. heeft de redactie besloten om de tweede editie net voor de zomervakantie te laten verschijnen. De derde editie eind 2025. Enkele redactie leden vinden juni 2025 te vroeg voor een nieuwe flyer, te weinig nieuwsberichten. In het laatste voorzittersoverleg op 14 april jl. is dit punt ook nog besproken met Harry Flaton. Vanuit dit overleg kwam de wens naar voren dat de tweede editie toch opgeschoven zou moeten worden. Harry heeft aangegeven dat in eerste instantie de wens vanuit de redactie was uitgesproken dit voor de zomervakantie te doen maar als dit te vroeg is kunnen wij deze ook na de zomervakantie plannen, de flyer moet wel nieuwswaardig zijn. Er is ondertussen al contact geweest tussen Harrie Flaton en de redactie leden, nieuw tijdsplan afgesproken, tweede editie begin oktober klaar.

Website; de gezamenlijke website is al live en hier wordt door al druk opgekeken. De afzonderlijke websites van de wijkraden zijn ook in gebruik en worden goed bezocht. De websites zien er netjes en overzichtelijk uit. De leden hadden in het begin wel moeite met de lay-out, dit is bij vaker gebruik van de site opgelost. Het is nu de taak van de wijkraden de website actueel te houden. Op dit moment doet Karina het onderhoud van onze website. Michiel is aan het kijken of deze expertise nog nodig is omdat het wel heel makkelijk is geworden om iets op de website te plaatsen en uiteindelijk hebben wij ook nog een professioneel partij hierachter zitten. Michiel gaat de komende weken kijken of hij het onderhoud van de website kan en zal t.z.t. Karina een terugkoppeling geven.

Burgerinitiatief mini Bieb van Speyk:

Drie dames uit de wijk van Speyk hebben een projectvoorstel ingediend rechtstreeks bij de gemeente LvC. Vanuit de gemeente werd het advies gegeven de wijkraad in het plan te betrekken zij zijn namelijk rechtspersonen waar eventueel een financiële bijdrage aan uitgekeerd kan worden. Vanuit de gemeente hebben zij ook al gehoord dat het geen optie is om de mini-bieb op gemeentegrond te plaatsen. Met deze opmerkingen zijn ze aan de gang gewoon en hebben via ons een projectvoorstel mini-bieb van Speyk ingediend. Hierin wordt duidelijk omschreven waarom, het doel, de verdere communicatie en de geschatte kosten. Het dagelijks bestuur heeft besloten deze aanvraag positief te beoordelen en via kernendemocratie inwonersinitiatieven subsidie aan te vragen bij de gemeente LvC. De aanvraag is ingediend en er is ook al een afspraak gemaakt om het projectplan verder te bespreken met Jacqueline van Kempen van de gemeente LvC. Bij deze afspraak zal Marisa, Anneke vanuit de initiatiefnemers aanwezig zijn vanuit de wijkraad zal Erwin Janssen bij deze bijeenkomst aanwezig zijn.

Plan: een mini-bieb te creëren in van Speyk met als doel;

- Het bevorderen en/of vergroten van het contact tussen de diverse wijkbewoners, en elkaar cultuur te leren kennen.
- Het bevorderen van het lezen.
- Het bevorderen van duurzaamheid boek halen & brengen (en niet weggooien)

De aanvraag betreft een bijdrage van Euro 400,- voor materialen en arbeid. Vanuit de wijkraad zal Euro 100,- worden bijgedragen voor berichtgevingen opening mini-bieb en een attentie voor de vrijwilliger die de mini-bieb gaat maken. De mini-bieb komt in de tuin bij van Speyk 107, dit is al akkoord bevonden door de bewoners.

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer:

Geen nieuws te melden, de volgende bijeenkomst staat gepland voor maandag 19 mei as. Hier zal Michiel naar toe gaan omdat Gerard is verhinderd. In het vorige voorzittersoverleg is er wel gesproken met de voorzitter van de redactie, herinrichting Burg. Verkuijlstraat, en DSI (dynamische snelheidsindicator) hiervoor is een bruikleenovereenkomst. Iedere wijkraad heeft een DSI in bruikleen gekregen van de gemeente LvC. De wijkraden zorgen voor het onderhoud en verhangen van de DSI. Voor Oost zijn drie plaatsen aangemerkt; Raetsingel LM37 t.h.v. nr. 29, 't Zand LM15 t.h.v. nr. 25 en 't Zand LM5 t.h.v. nr. 11. De wijkraad Oost gaat vragen of er nog nieuwe plaatsen benoemd mogen worden omdat de laatste tijd steeds naar klachten ontvangen over te hard rijden in de bebouwde kom van Boxmeer.

Wat verder ter tafel komt:

Aankomende maandag 12 mei as. staat er een bijeenkomst gepland over de verbouwing van de Driewiek. De omwonende en gebruiker zijn hiervoor uitgenodigd. Gerard en Erwin gaan samen naar de bijeenkomst, deze wordt georganiseerd door de gemeente LvC. (Jory Hooijer)

Enkele leden van de wijkrazen hebben rechtstreeks contact gezocht met de gemeente LvC variërend van allerlei onderwerpen. De algemene tendens is dat hier weinig of niets meegedaan wordt. Ook wordt men doorverwezen naar andere instanties. Willem contactfunctionaris vraagt aan de leden dit mailverkeer door te sturen zodat hij intern kan kijken of de juiste procedures zijn gevolgd. Willem Engbers vraagt aan het bestuur of ze de antwoorden naar aanleiding van de WIU al hebben gezien, nee deze hebben wij nog niet ontvangen. Iedere dorps- en wijkraad heeft deze al ontvangen en Willem zal de WIU aan ons doorsturen. Hij gaat wel kijken waar het fout gaat, verkeerde mailadres? Gerard een idee om het rustaltaar in het Weijerpark te herstellen in originele staat. Gerard heeft met Rien van de Hoogen een afspraak om te kijken wat ze vanuit het archief, opgeslagen bij de Weijer nog terug kunnen vinden om het originele rustaltaar. Mocht alles duidelijk zijn kunnen wij eventueel subsidie aanvragen bij de gemeente LvC, dit heeft vorig jaar ook wijkraad Zuid gedaan voor het kruisbeeld op de Sambeekseweg. Tot slot heeft Gerard contact opgenomen met Jan Sieben uit de Sweelinck, Jan is een gidsgroeter van Boxmeer. Jan zou voor onze website een stukje schrijven over de gidsgroeters van Boxmeer.

Rondvraag:

Tresi vraagt of er al iets meer bekend is over de mondelinge toezegging betreffende onderhoud in van Speyk. Gerard heeft nog geen schriftelijke terugkoppeling ontvangen, gaat contact opnemen met de gemeente LvC. Ten tweede Tresi meldt zich nu al af voor de volgende vergadering donderdag 12 juni as.

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar in de Weijer.

Sluiting om 21.45uur

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 12 juni 2025.